
20220818 Notater SFV styremøte 

Tidspunkt: 18:30-21:00 

Tilstede: Thomas, Terje, Anne- Marie og Christine (oppdater dette under møtet) 

Hvor: Hos Thomas (Eik) 

 

 

 

AGENDA OG NOTATER STYREMØTE 

 

● Hvor lenge skal medlemmer ha førsterett på deltagelse på dugnad 

○ Styret kan lage en presisering av hvor lenge medlemmer blir prioritert. Styret 

mener det skal være 7 dagers varslingsfrist for medlemmene 

Eksisterende vedtektstest: 

 
Forslag til vedtekstendring (endring markert med gult): 

§ 5 Rettigheter og plikter knyttet til medlemskapet 

○ Alle som har betalt kontingent kan delta på dugnader, og komme med forslag om 

aktiviteter til  styret. Om det er begrenset kapasitet på transport til dugnaden vil de med 

medlemskap bli prioritert i forhold til antall dugnader de har deltatt på i inneværende 

år. For å bli prioritert må påmelding skje minst 7 dager før dugnad. 

○ På grunn av transportkostnadene så må vi ha med minst 6 personer på dugnad for å 
gjennomføre den. 

 

● Økonomi 

Overført fra 2021  kr.  9. 000,- 

Tilskudd V/T FK   “  20. 000,- 

Tilskudd FN    “  10. 000,- 

På konto    “  19. 000,- 

Totalt    kr. 58. 000,- 

                                                                    

● Dugnader. Hittil 6 dugnader: 19.03 - 03.04 - 23.04  - 21.05 - 26.06 - 20.07 

○ 6 x 6 000 = 36 000,- 

 

● FFV dugnader 23-25/9, 21-23/10, 28-30/10 

 

● Datoer egne dugnader: Lørdag 17/9, Søndag 30/10 



● Planlegging videre gjøremål høst 2022 

○ Brenning av bål 

○ Gå over dreneringer på veien 

○ Ta opp røtter i kjøkkenhagen 

○ Evt rydde stier 

○ Om ledig tid ila av høstdugnader kan de andre havnene utforskes (Markøl, 

speidersletta, havner i nord, alternativ havn for båt inn på nordsiden) 

 

● Søknad støtte Kystverket 

○ Status: Avventer svar fra Belinda. Ny leder i Kystverket og Terje har også 

snakket med den nye lederen. Terje følger opp dette.  

 

● Strategi bod. Skal vi planlegge en befaring med Nasjonalparkstyre/ 

Byggesaksavdelingen? 

○ Tar avgjørelse på dette etter videomøte med Kystverket v/Belinda, byggesak avd 

Færder Kommune (ikke fått navn fra Erik H. enda), SFV v/Terje og YOF v/Erik 

Holmelin. Terje snakket med Erik Holmelin 17/8-22. 

 

● Hvem skriver dugnads-referat når Christine ikke er med? Skal Christine bare oppsøke 

de som var der og skrive det? 

○ En av styremedlemmene tar ansvar for dette hvis Christine ikke er der (Anne- 

Marie i hovedsak). 

 

● Eckbos legat 

○ Lage søknad om å få utsettelse med bakgrunn av at vi er i prosess 

○ Informere om hvor vi er i prosessen 

○ Sende arkitekt-tegninger 

 

● Faktura Nasjonalparken 

○ Befaring med Anne Sjømæling ble gjennomført 15. Juni 2022 

○ Anne S. nevnte at vi ikke skulle sende en søknad til Nasjonalparken, men heller 

sende en faktura direkte. Terje har fylt ut en faktura som er sendt til Anne S. på 

e-post av Thomas under dette styremøtet. 

 

 


